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Persoonlijk verslag van het debat over de ontwikkelingen rondom het coronavirus

dd. 24 februari 2021

Het debat werd ditmaal gevoerd door de fractievoorzitters met de minister-president, de MVWS en

de MvMZS. De eerste termijn van de zijde van de Kamer ging deze keer snel. Door veel partijen
werden vragen gesteld over het maatregelenpakket. Deze kwamen veelal neer op: “is er niet ook

een klein stapje mogelijk voor de horeca, de binnensport, teamsport voor ouderen of een grotere

stap in het onderwijs of detailhandel?”. De minister-president begon zijn eerste termijn met een

beschouwing op de huidige samenleving, waarbij het dilemma tussen de vrijheid van de enerzijds
en de gevolgen voor de maatschappij anderzijds centraal stond.

Maatregelenpakket
Door bijna alle partijen werd aandacht gevraagd voor het dilemma dat ontstaat ten aanzien van de

gesloten terrassen in relatie tot het in parken en op pleinen in groepen drinken van alcohol.

Concreet was de wens van een deel van de Kamer om de terrassen in de horeca te openen. De

VVD en het CDA diende een motie (bijlage) in die verzocht om in overleg met KHN te bezien hoe

terrassen veilig en verantwoord open kunnen en dit mee te nemen bij het volgende
besluitvormingsmoment op 8 maart”. In reactie gaf de minister-president aan deze motie oordeel

Kamer, waarbij hij aangaf dat het belangrijk is dat dit past binnen de epidemiologische situatie.

De PVV, CU en SP interrumpeerde de minister-president en stonden stil bij de eerder gedane

toezegging van de minister-president om de avondklok zo snel mogelijk weer in te trekken. De CU

vroeg aanvullend om de avondklok niet zomaar drie weken te verlengen maar doorlopend te blijven
bezien of deze nog steeds noodzakelijk is. Dat laatste zei de minister-president toe. De SP stond

voorts stil bij de routekaart en stelde de vraag wat de waarde hiervan is nu zij menen dat het

kabinet afwijkt van de routekaart. VKA diende samen met DENK een motie (bijlage) in waarin

gevraagd werd een routekaart voor de middellange termijn te ontwikkelen. Deze motie werd

ontraden met het argument dat veel van het gevrazgde al wordt uitgevoerd.

Daarnaast was er per moties (bijlage) een verzoek van de SGP om ‘het bezoekadvies te wijzigen in

“contact met 1 ander huishouden” en “te bezien hoe er meer maatwerk kan worden toegepast met

betrekking tot 'kopen op afspraak, waarbij in ieder geval rekening wordt gehouden met de

opperviakte van een winkel in relatie tot het aantal klanten”. Beide moties werden ontraden.

GL vroeg samen met PvdA, PvdD en de SP het kabinet per motie (bijlage) om: “zo spoedig
mogelijk ook het hbo en wo onderwijs weer de ruimte te geven voor 1,5 meter onderwijs, waarbij
het streven is dat iedere student een dagdeel per week naar de onderwijsinstelling kan”. Ook D66

diende een motie (bijlage) in over het onderwijs waarin gevraagd werd om: “in gesprek met het

HO te gaan over maatregelen die veilig fysiek onderwijs mogelijk kunnen maken en te bezien of

hiermee ook het HO zo snel als mogelijk gedeeltelijk geopend kan worden”. Beide moties werden

oordeel Kamer gelaten, waarbij de minister-president aangaf dat deze stap alleen aan de orde is

wanneer dit epidemiologisch verantwoord is.

De PVV vroeg samen met de FvD per motie om horeca, winkels en bouwmarkten te openen. Deze

motie werd ontraden. De PVV vroeg per motie om ‘Koningsdag’ door te laten gaan. Deze motie

werd oordeel kamer gegeven.

Brede afweging maatregelenpakket
De Kamer sprak voorts zijn waardering uit voor de wijze waarom het sociaal, maatschappelijke en

economisch advies wordt betrokken in de besluitvorming. D66 vroeg het kabinet deze argumenten
- onder andere naar aanleiding van de hoorzittingen met de voorzitter van de SER en de

directeuren van de Planbureaus —

nog zwaarder te laten wegen in de besluitvorming.

Overig: vaccinatie, testen, kerken en verkiezingen

De PVV stelde per interruptie de vraag of de minister-president contact heeft gehad met de

president van Rusland om te bezien of het mogelijk is om het Russische Sputnik-vaccin
beschikbaar te stellen. Onder andere 50+ vroeg zich af bij welke concrete signalen de verkiezingen
uit worden gesteld en of hier een OMT advies over gevraagd wordt. De premier gaf aan dat dit niet

aan de orde is en hier ook geen OMT advies over gevraagd zal worden. De MVWS stond

desgevraagd uitgebreid stil bij het (snel)testbeleid en de mogelijkheid om door middel van

toegangstesten meer mogelijk te maken in de maatschappij. Opmerkelijk hierbij was dat de MVWS

de toezegging deed aan de CU om gezamenlijk in gesprek te gaan met VNO-NCW om te bezien of

zij testcapaciteit beschikbaar wil stellen voor kerken. In aanvulling hierop deed hij ook de

toezegging om samen met de Minister voor erediensten op korte termijn te spreken met ‘de
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kerken’ over de routekaart van de kerken. Tijdens dit debatje vroeg de CU aanvullen om maatwerk

voor de kerken.


